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Hei Stian. 

Ref. byggesak Tånnårvikøy 2021/43

Jeg fikk brevene ang. uttalelser fra statsforvalteren.

Ikke sikker på hva som skal svares på her, eller om jeg trenger å foreta meg noe ang. disse uttalelser? 

Statsforvalteren konklusjon:
Statsforvalteren gir faglig råd om at plasseringmuligheter vurderes før bygging.

Med tanke på terrassen allerede er i dag, ser jeg ikke noe annen fornuftig plassering, pga dette arealet er allerede
bebygd i dag.
Så utbygget blir ikke å kreve vesentlig arealer.

Påbygg på noen av langsidene er takhøyden så lav på eksisterende hytte, at påbygg ikke er mulig uten å gjøre om
hytta vesentlig. 

En annen ting er utsikt og solforhold, gjør at ønsket plassering er på tiltenkt plassering.

Takk for hjelpen.

Mvh
Fredrik Smistad 


